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Jan Coppelmans is een melkveehouder uit
Wintelre. Hij houdt 100 melkkoeien op lichte
zandgrond op 30 hectare. Drie jaar geleden
begon hij zijn koeien te weiden. De
belangrijkste reden hiervoor was de
maatschappelijke wens om koeien in de wei
te zien. Omdat Jan Coppelmans een kleine
huiskavel heeft, is volledige weidegang niet
mogelijk. Daarom wordt er maar een deel
van het koppel beweid. Voor Jan is het
daarom extra van belang om zo efficiënt
mogelijk gebruik te maken van de ruimte die
hij heeft. 
Daarom heeft Jan afgelopen jaar een koppel
Jersey koeien aangeschaft. Zijn ervaringen tot
nu toe zijn als volgt: 

Jerseys verbruiken minder voer aan het
voerhek 

De vaarzen leren snel te grazen 
Het lijken echte grazers, daarom wil Jan
er graag mee verder 
Jerseys geven minder, maar dikkere melk 

Jan stelt dat Jerseys een efficiënt ras zijn,
bekend om het produceren van melk van
hoge kwaliteit met relatief lagere voereisen.
Hij gelooft dat dat dit ras bijdraagt aan de
juiste ontwikkelrichting waar we in
Nederland naartoe moeten. En omdat
Jerseys echte weidekoeien zijn, past dit ook
goed in het Nederlandse landschap.
Anderen hebben mogelijk verschillende
opvattingen over de ideale rassenkeuze om
deze doelen te bereiken.

JERSEYS ALS WEIDEKOE 

Interview met de veehouder

Fotocredit: foto’s gegenereerd op basis van een interview met de veehouder - ZLTO

https://www.youtube.com/watch?v=L5XsabF1pJs

https://www.youtube.com/watch?v=L5XsabF1pJs

